
 
 
 

SDF bestyrelsesmøde søndag den 28. januar 2018 
Sted: Hotel Faber, Aarhus C. 
 
Deltagere: Poul Chr. Jensen, Per Valentin, Ole Klintebæk, Michael Fahlgren samt Niels Bach Vinther 
Referent: Michael Fahlgren 
 
Landsmøde 2018 og landsmødet i fremtiden – hvilken form over for hvem og hvorfor 
Diskussion om format, Den Nationales plads ift. Landsmødet, arrangementets navn, tovholder, 
fotoklubbernes involvering, billigere koncept for deltagerne, arrangeres af en styregruppe. 
Styregruppeopgaver for fotoevent 2018: 
Deltagere: bestyrelsen, klubber + PM 
Koncept: 
Afholdes lørdag/søndag 
Foredrag i topkvalitet – hvordan? 

• Teknik – lære noget 

• Oplevelser 

• Mangfoldighed 

• Det Frie 

• Lyd/Billede 
Den Nationale 
Fotoevent – udstilling 
Klubarrangement + -udstilling 
Generalforsamlingen flyttes ud fra Landsmødet. 
 
Ole Klintebæk skriver et oplæg til et koncept. 
 
Økonomi status - overblik v/Niels Bach Vinther 
Status på SDF økonomi - Vi følger vores budget for året. 
 
sdf.dk - hjemmeside status v/Per Valentin 
Oplæg til ny hjemmeside blev vist. Per Valentin har fundet en af vores webredaktøre: Jens Holm. Per 
Valentin er i gang med at få lavet en (kortere) video om SDF; han udarbejder et manus, som bliver 
rundsendt til bestyrelsen. Svenske Hans Strand i Stockholm vil gerne være med til at lave en video – ”Syv 
gode tips til …”. Fremtidige ”lounges”, fx en printlounge, sponseret af branchens virksomheder, og meget 
gerne med medlemsgenereret indhold, ligger i støbeskeen. 
Niels Bach Vinther: Ide til fotoopgaver med nye emner hver måned. 
 
Succeskriterier for generalforsamling 2018 
Vi har en ny hjemmeside oppe at kørende inden generalforsamlingen. 
Vi har en film om SDF. 
Vi har en webredaktør fast tilknyttet, som skaber et flow af artikler og nyheder. 
Vi har intet underskud. 
Vi har konceptet for ”Det Nye SDF” klar. 
At medlemmerne kan se, at de er medlemmer af en aktiv forening. 
Vi har et strategioplæg samt forslag til vedtægtsændringer klar. 
Vi har konceptet for fremtidige landsmøder klar. 
 



 
 
 
Succeskriterier for SDF - hvad skal der til for at SDF for endnu større succes de næste 3 år? - Hvad skal SDF 
være overfor hvem og hvorfor? Med udgangspunkt i vores strategiplan. Blev diskuteret som et væsentlig 
punkt. Ovenstående tog udgangspunkt i vores strategiplan. 
 
Diverse 
Fotofestival. 4- 7. maj i Viborg Gunnar Byskov, Klubmøde seminar Århus ISO8000 

• Finn E. Larsen deltager ikke i FIAP kongressen i Durban 

• Vi fjerner eller reducerer kravet om SDF point i forbindelse med ansøgning om en FIAP titel (p.t. 
125 for AFIAP og 250 for EFIAP til EFIAP/p)  

• Deadline for SDF titel ansøgninger flyttes fra 1. juli til 31. august hvis dette er muligt. 
 


